
 

Besten leden van het college, 
 
Sociale huurwoningen spelen een cruciale rol in het voorzien in betaalbare en passende huisvesting 
voor verschillende groepen in onze gemeente. Met dat in gedachten heeft VVD Albrandswaard 
enkele vragen opgesteld om meer inzicht te krijgen in het huidige beleid en de toekomstplannen 
met betrekking tot sociale huurwoningen. 
 

• Hoeveel sociale huurwoningen zijn er momenteel beschikbaar in onze gemeente? 

• Hoeveel nieuwe sociale huurwoningen worden netto aan onze woningvoorraad toegevoegd 
tot 2030? 

• Wat is het criteria en het proces voor toewijzing in onze gemeente? 

• Transparantie en rechtvaardigheid in het toewijzingsproces zijn van groot belang. Kunt u 
uitleggen welke maatregelen worden genomen om dit te waarborgen? 

• Welke specifieke doelgroepen krijgen voorrang bij de toewijzing van sociale huurwoningen 
en kan per doelgroep worden toegelicht welke overwegingen hierbij een rol spelen? 

• Kan in aantallen inzichtelijk gemaakt worden hoe vaak doelgroepen voorrang hebben 
gekregen en welke doelgroepen dat betrof?  

• Worden flexwoningen op een vergelijkbare manier toegewezen als sociale huurwoningen, of 
zijn er verschillen in de toewijzing? 

• Welke specifieke doelgroepen krijgen voorrang bij de toewijzing van flexwoningen en kan 
per doelgroep worden toegelicht welke overwegingen hierbij een rol spelen? 

 
Wij zouden graag voor de volgende raadsvergadering op 18 december antwoord willen krijgen op 
deze vragen. Mocht er aanvullende informatie of toelichting nodig zijn, zijn wij daar uiteraard toe 
bereid. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Eric van der Klooster 
 
Namens de fractie VVD Albrandswaard 


